使用全自动雕码机的优势 :
The advantages of using full automatic engraving machine

镭射激光雕刻条码直接雕刻在媒介上，是永久刻痕，和传统喷墨和贴标签相比，其具备如下优势：  
Laser carving carved directly in the media bar, is permanent notch, compared with traditional ink jet and label, it has the following advantages:

• 提升生产速度：雕刻每个二维码仅需要0.3秒左右，且具备自动识别判读能力，可以和自动化生产线完美契合。
Increase production speed: carving each two-dimensional code is only about 0.3 seconds, having the ability to automatically identify and interpret, can fit the automated production line perfectly.
• 防伪能力强：镭射雕刻条码为永久性刻痕，与喷墨、标签相比不易移除仿照，在SMT工艺中不会因为过炉造成色差。
Strong anti fake ability: barcode laser engraving is a permanent mark, compared with the ink jet, the label is not easy to remove the copied, In the SMT process, it will not cause the color difference caused by over furnace.
• 省人减员：通过全自动雕码机的使用，不需要专门安排作业人员打印与贴装条码，减少操作人员。
Reducing personnel: by using automatic engraving machine, no need to arrange operators specifically to print and paste bar code, reducing operators.

• 图形化监控功能：可通过雕码机上的CCD视觉系统对所雕刻的条码直接进行判读，可有效避免不良条码的产生。
Graphical monitoring function: can interpret the carved bar code directly through the CCD vision system on the engraving machine.

• 数据统计分析：可自动对所刻录的条码信息和数据进行统计，并可以将所有的信息上传到MES系统。
[bookmark: _GoBack]Statistical analysis of data: can carry out statistics for the bar code information and data automatically,
and upload all the information to the MES system.

应用行业：Application industry
数码产品（手机壳，平板电脑壳，MP3外壳，移动电源，U盘、手机通讯部件等）
Digital products (mobile phone shell, flat computer shell, MP3 shell, mobile power supply, U disk, mobile phone communication components, etc.)
工艺礼品（礼品个性，五金饰品等）
Craft gifts (gift personality, metal jewelry, etc.)
建材行业（不锈钢管，塑料管、门把等）
Building materials industry (stainless steel pipe, plastic pipe, handle, etc.)
广告行业（标牌，铭牌，亚克力等）
The advertising industry (signs, nameplate, acrylic etc.)
食品行业（饮料瓶激光打标生产日期）
Food industry (beverage bottle laser marking production date)
工业产品（塑胶制品、塑胶透光按键、IC芯片、电工电器、电子元器件、五金工具）
Industrial products (plastic products, plastic light buttons, IC chips, electrical appliances, electronic components, hardware tools)
其他行业（钟表眼镜、珠宝首饰、洁具、量具刃具、汽摩配件）等高精度产品标识
Other industries (Watch glasses, jewelry, sanitary ware, measuring and cutting tools, auto parts etc.) high precision product identification
